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Council meeting of 25 June 2003

Motion on “Establishing a labelling
system for genetically modified food”

Hon Fred LI Wah-ming has given notice to move the attached motion
on “Establishing a labelling system for genetically modified food” at the Council
meeting of 25 June 2003.  The President has directed that “it be printed in the
terms in which it was handed in” on the Agenda of the Council.

(Ray CHAN)
for Clerk to the Legislative Council

Encl.





2003年年年年6月月月月25日日日日(星期三星期三星期三星期三)
立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上

李華明議員就李華明議員就李華明議員就李華明議員就“設立基因改造食品標籤制度設立基因改造食品標籤制度設立基因改造食品標籤制度設立基因改造食品標籤制度”
提出的議案提出的議案提出的議案提出的議案

議案措辭議案措辭議案措辭議案措辭

“本會促請政府當局盡快以‘先自願、後強制’的方式，為預先包裝食品設立基因改
造食品標籤制度，以保障消費者的知情權和選擇權。”

(Translation)

Motion on “Establishing a labelling
system for genetically modified food”

to be moved by Hon Fred LI Wah-ming
at the Legislative Council meeting

on Wednesday, 25 June 2003

Wording of the Motion

“That this Council urges the Government to expeditiously establish a genetically
modified food labelling system for prepackaged food products by adopting a
“voluntary first, and then mandatory” approach in order to safeguard consumers’ right
to know and to choose.”


